
Zpráva o činnosti starosty únor/březen 2024 

• 6.2. Starosti starostů – Na setkání jsme probírali témata na chystané kolegium starostů 
s vedením města (koloběžky, domovníci v městských bytech, zavádění placeného stání). 

• 6.2. Pan Skalický – Pan Skalický byl požádat o součinnost při řešení problému se 
zatékáním vody k jeho domu v ulici Hlaváčova. Jelikož k zatékání dochází pravděpodobně 
vlivem špatného stavu chodníku, rozhodli jsme se toto téma řešit v rámci komise pro 
rozvoj a vydefinovat si přesný rozsah rekonstrukce chodníků v lokalitě. 

• 6.2. Odbor životního prostředí – Schůzka se zástupci OŽP paní Klčovou a Markovou 
k výsadbě trvalkových záhonů v okolí PALÁCE Pardubice, které bude obvod realizovat. Na 
schůzce se probírala i připravovaná výsadba stromů, ke které by mělo dojít na jaře. 

• 7.2. RMO + ZMO – viz zápis z jednání rady a zastupitelstva 
• 9.2. VAK JUDr. Krpaty – Další koordinační jednání k rekonstrukci ulice. Řešily se otázky 

převážně technického rázu (skladba, konstrukční vrstvy). 
• 12.2. Komise pro rozvoj městského obvodu – účast na komisi k případnému doplnění 

informací týkajících se aktuálního stavu investičních akcí obvodu a města na našem 
území 

• 21.2. RMO – viz zápis z jednání rady  
• 22.2. Koordinace dopravních staveb – Schůzka svolaná Odborem dopravy, na které se 

probíraly chystané uzavírky na území Pardubic. Na schůzce byli kromě zástupců města a 
obvodů přítomni zástupci kraje, ŘSD a „síťařů“. 

• 22.2. Spolek pro staré město – Byl jsem pozván na jednání Spolku Starého Města 
Pardubic, na kterém jsem odpovídal na dotazy členů a později i prezentoval připravované 
investice v lokalitě starého města. Zástupci na setkání vyjádřili nespokojenost se 
současným režimem zásobování na Pernštýnském náměstí. 

•  23.2. Odbor dopravy (třída Míru a ul. Bratranců Veverkových) – Schůzka, na které jsme 
mluvili o potřebě rekonstrukce třídy Míru od ulice Smilova po OC Grand a následně jsme 
otevřeli diskusi ohledně chybějícího chodníku k v nedávné době vystavěným bytovým 
domům v ulici Bratranců Veverkových. V minulém volebním období bylo domluveno, že 
investici provede OD. Z důvodu změny vedení radnice i OD ztratil projekt patrně prioritu a 
veškeré kroky vedoucí k realizaci se zastavily. Podařilo se nám tedy projekt znovu oživit a 
OD přislíbil jeho realizaci. 

• 23.2. Ulice Na Hrádku – Jednání města, obvodu a společností Marhold a PSN, které budují 
parkovací dům v předmětné ulici. Společnosti nám přišly nabídnout, že cestu vedoucí 
kolem budovaného parkovacího domu nebudou uvádět do původního stavu (betonový 
povrch), ale vybudují místo toho plnohodnotnou asfaltovou cestu. 

• 26.2. Zasedání Zastupitelstva města Pardubic 
• 27.2. Předávání cen na SPŠE – Přijal jsem pozvání na předávání cen v elektrotechnické 

soutěži, které proběhlo na SPŠE Do Nového.  
• 27.2. Farmářské trhy na třídě Míru – jednání s náměstkyní pro životní prostředí a 

zástupkyní společnosti Plší květ ohledně možného umístění farmářských trhů na třídě 
Míru 

• 28.2. Umístění sochy – Jednání na městě, které mělo za cíl najít vhodné místo pro 
umístění sochy koně, kterou městu nabízí k zapůjčení majitel díla. Na schůzce se 
projednávala různá místa a jako nejvhodnější se jevilo umístění v Tyršových sadech, bude 
dále prověřováno. 

• 28.2. Bubeníkovy sady – Schůzka s OMI a OHA ohledně našeho prověřování možností, jak 
naložit s nefunkční fontánou v Bubeníkových sadech. 



• 28.2. Škola Svítání, lípa Olgy Havlové – Jednání s paní Urbancovou ze školy Svítání, která 
nás oslovila s tím, že by paní ředitelka Horská ráda zasadila v Pardubicích lípu Olgy 
Havlové a hledají vhodné místo a podmínky, za kterých mohou strom vysadit.  

• 28.2. Pracovní skupina na dětské hřiště – První setkání pracovní skupiny, která má za 
úkol vydefinovat zadání rekonstrukce dětského hřiště v lokalitě nábřeží Závodu Míru. 

• 29.2. Kolegium starostů – setkání starostů a vedení města nad tématy dříve 
projednávanými v bodě Starosti starostů 

• 1.3. Paní Licková – Paní Licková se přišla informovat ohledně péče o zeleň. 
• 1.3. Ředitel ZUŠ – Pan ředitel přišel osobně požádat o dotaci na akci konanou jejich 

školou.  
• 4.3. Park Na Špici – Schůzka ohledně chystané akce v parku Na Špici k výročí speciálního 

školství v Pardubicích. Pořadatelé s námi přišli probrat otázky ohledně zázemí a možností 
jeho využití. 

• 7.3. Bělobranské náměstí – Setkání s V. Jirsou a diskuze nad oživením myšlenky úpravy 
parkování na Bělobranském náměstí tak, aby zde vznikl veřejný prostor například pro 
umístění malých trhů, food trucku a podobně.  

• 11.3. Náměstkyně J. Klčová – setkání s paní náměstkyní a řešení stav přípravy projektu 
zeleně u PALÁCE Pardubice  

• 12.3. SMP – ředitelka Sýkorová – řešení problémů nepořádku okolo kontejnerových stání, 
sečí, Tyršových sadů a úklidu chodníků 

• 12.3. pí Dolečková – Paní Dolečková je předsedkyní SVJ jednoho z domů na nábřeží 
Závodu Míru a přišla řešit problémy umístění kontejnerů v lokalitě a zájem o přidání 
kontejneru na bioodpad. Aktuálně znovu prověřujeme možné umístění této nádoby 
v lokalitě, avšak pravděpodobnější a vhodnější se aktuálně jeví zvětšení některého 
kontejnerového stání v rámci rekonstrukce lokality a až následné doplnění o kontejner na 
bioodpad, jelikož zaznamenáváme stížnosti na nedostatek místa i pro současné 
kontejnery. 

• 13.3. Setkání a obhlídka Závodu Míru s p. Trubkou – Pan Trubka poslal v minulosti 
stížnost na stav některých částí této lokality. S pánem jsem si tedy domluvil schůzku, 
problematická místa jsme prošli a některé vady budou v nejbližších dnech napraveny. 

• 14.3. Dimatex – Schůzka s obchodní zástupkyní společnosti Dimatex a prezentace jejich 
výrobků a činnosti. Firma se zabývá recyklací textilu, ze kterého vyrábí například ploty, 
přístřešky a jiný mobiliář. Jelikož firma nabízí i materiál ve formě plotových latí a různých 
profilů, rádi bychom ho vyzkoušeli například při opravě některých dřevěných prvků na 
obvodě.  

• 14.3. Trhy pí Cvejnová – Paní Cvejnová se zastavila informovat ohledně možností 
pořádání trhů a podmínkách pronájmu veřejného prostranství. 

• 15.3. Náměstkyně J. Klčová – setkání s paní náměstkyní nad tématem trhů v lokalitě třídy 
Míru 

• 18.3. Rybářský svaz (Matiční jezero) – setkání s předsedou svazu panem Horákem a 
řešení možností likvidace stulíku na hladině Matičního jezera 

•  18.3. Odbor dopravy – účast na poradě vedení odboru a řešení otázky povolování 
sdílených koloběžek a následně také situace ranního parkování rodičů u ZŠ Bratranců 
Veverkových 

• 18.3. Komise pro pozemky a reklamu – pravidelná účast na komisi 
• 19.3. Koordinace investic – pravidelné setkání ve společnosti VAK a koordinace 

investičních akcí obvodů, města, kraje a síťařů 



• 19.3. Kontrolní výbor MO – účast na jednání kontrolního výboru 
• 19.3. Mimořádná RMO – viz zápis z jednání rady 
• 19.3. Setkání s občany – Ve zpravodaji, na webu a FB avizované setkání rady s občany 

obvodu. Nejčastější otázky a odpovědi budou otisknuty v následujícím zpravodaji. 
• 20.3. Pracovní skupina na dětské hřiště – druhé setkání pracovní skupiny řešící hřiště na 

nábřeží Závodu Míru  
• 20.3. Škola Svítání – účast a podílení se na slavnostním šerpování žáků školy Svítání 
• 21.3. Hudební produkce v Bubeníkových sadech – setkání s některými zájemci o 

vystupování v rámci našeho hudebního léta v Bubeníkových sadech 
• 21.3. Komise pro rozvoj městského obvodu – pravidelná účast na jednání komise 
• 22.3. BD Nová Veselka – Účast na projednání námitek k územnímu řízení o odstranění 

stavby. Na jednání byly projednávány námitky účastníků řízení.  
• 22.3. Matiční jezero – setkání na OŽP k tématu péče o Matiční jezero a dalším postupu ve 

věci odstraňování stulíku 
• 22.3. Nej pedagog 2024 – účast na předávání cen nejlepším pedagogům Pardubic 


